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Protokół Nr  22 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Więcborku, 

odbytego  dniu 27.02.2013r. 

 

 

Spotkanie odbyło się w Sali Krajeńskiej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku. 

 

Posiedzenie trwało od godz. 9:30 – 10:00. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza komisji w spotkaniu uczestniczyli: 

 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej w Więcborku  - Józef Kujawiak 

2. Burmistrz Więcborka      - Paweł Toczko 

3. Zastępca Burmistrza Więcborka    - Iwona Sikorska 

4. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Więcborku  - Izabela Gatz 

5. Inspektor ds. Rozwoju, Pozyskiwania Środków 

    Unijnych i Promocji     - Monika Smełsz 

 

 

Przewodnicząca Komisji powitała wszystkich zebranych, przypomniała, że przedmiotem 

krótkiego spotkania Komisji jest zaopiniowanie projektu uchwały dotyczącego przyjęcia 

regulaminu korzystania z boisk przy Szkole Podstawowej w Więcborku wybudowanego  

w ramach Programu „Moje Boisko – ORLIK 2012”, po czym oddała głos radnym, którzy 

chcieliby wnieść ewentualne uwagi i zapytania do jego treści.  

 

Radna Grażyna Witczak zwróciła uwagę na konieczność doprecyzowania przerw w pracy 

animatora obiektu. 

 

Dyrektor Szkoły stwierdziła, że zastanawiano się nad  tym, jak to zrobić chociażby dlatego, 

że animator zacznie pracę w miesiącu marcu, a zasadniczo nie będzie jeszcze miał co tam 

robić. Zatem jakieś godziny zostaną jej do zrealizowania w miesiącach wakacyjnych.  

 

Radna Witczak  uzupełniła, że bardziej chodziło jej o to by wiadomo było o tym np. na 

tydzień lub dwa przed wakacjami. 

 

Dyrektor Szkoły nie była pewna czy to akurat w ten sposób da się wykonać. Chciałaby żeby 

„ORLIK” był boiskiem otwartym, a co za tym idzie, by animator zajmujący się nimby bardzo 

elastyczny i dopasowywał się do potrzeb. Nie jest zatem pewna, czy w tej chwili można to już 

w ten sposób uszczegółowić. Musi upłynąć jakiś czas od rozpoczęcia funkcjonowania 

obiektu, by te kwestie wyregulować. 

 

Radna Witczak podniosła sprawę odpłatności za korzystanie z obiektu przez kluby sportowe 

pojawiające się w Więcborku w okresie wakacyjnym. Zapewne z uwagi na Program z jakiego 

wykonane zostało boiska odpłatność nie wchodzi w grę. 

 

Dyrektor Szkoły wyjaśniła, że przez całe wakacje, począwszy od 30 czerwca, w Placówce 

przebywać będą kolonie letnie, ale na pewno będzie opcja korzystania i przez grupy  

z zewnątrz z obiektu.  
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Kolejne pytanie radnej Witczak dotyczyło ilości osób w grupach mogących przebywać na 

boiskach oraz kwestii decydowania przez animatora o korzystaniu z obiektu w momencie 

niekorzystnych warunków pogodowych  

 

Dyrektor Szkoły wyjaśniła, że chodzi tu przede wszystkim o względy bezpieczeństwa i o to, 

by po prostu nie było bałaganu. Natomiast jeżeli chodzi np. o użytkowanie nawierzchni po 

opadach deszczu, to z obserwacji wynika, iż jakiś czas należy odczekać, aby zalegająca woda 

wsiąkła w nawierzchnię. Należy więc mieć na względzie pewne czynniki i tak użytkować 

nawierzchnię, by jej po prostu nie zniszczyć. 

 

Czy w rejestr odwiedzających pisują się wszyscy, czy tylko osoba odpowiedzialna za daną 

grupę – radna Witczak.   

 

 

Osoba odpowiedzialna za dana grupę. Chyba, że zbirze się jakaś grupa nieformalna, to 

wszyscy – Dyrektor Szkoły. Wyjaśniła również, że animator odpowiedzialny będzie za 

obiekt w godzinach swojej pracy. Poza tym grupy za szkół, czy to ze Szkoły Podstawowej, 

czy np. z Gimnazjum przychodzić będą z nauczycielem tj. opiekunem. 

 

Radna Witczak wskazała, że w Regulaminie mowa jest o bezpieczeństwie uczniów  

i rozumie ten zapis w ten sposób, ze odpowiedzialność rozkładać będzie się będzie w ten 

sposób, że nauczyciel odpowiadać będzie za dzieci na lekcjach, trener na zajęciach 

organizowanych, a animator we wszystkich pozostałych sytuacjach – wypadkach. 

 

Tak – potwierdziła Dyrektor Szkoły. 

 

Od rana do późnych godzin będzie animator, w trakcie z obiektu korzystać będą różne grupy 

np. piątka dorosłych osób i wtedy oni odpowiadają za obiekt? Uważam, ze od początku do 

końca to animator powinien odpowiadać za całość – Przewodnicząca Komisji. 

 

Za grupę przebywająca na obiekcie wiadomo odpowiadać będzie opiekun, natomiast za 

obiekt oczywiście animator – Dyrektor Szkoły. 

 

Radna Witczak za ważne uznała dookreślenie odpowiedzialności za szkody powstałe na 

obiekcie i rozgraniczenie tych powstałych w wyniku celowego działania i tych 

spowodowanych tzw. „zmęczeniem materiału”. 

 

 

To jest nowy obiekt, wiec o „zmęczeniu materiału będziemy mówić dopiero za rok, dwa, czy 

trzy – Dyrektor Szkoły. 

 

Radna Witczak zastanawiała się, czy jeden z zapisów nie powinien zawierać sformułowania 

„uzasadnionych wypadkach”, a nie „uzgodnionych wypadkach”/ zapis dotyczył zmiany 

regulaminu/. 

 

Dyrektor Szkoły sprostowała, że powinno to brzmieć „w uzasadnionych przypadkach”. 

 

Pani Smełsz odnotowała poprawkę. 
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Dyrektor Szkoły podała również, ze Pan Przewodniczący zasugerował wprowadzenie 

zmiany również w punkcie 16 „Odpowiedzialność za bezpieczeństwo – trener, animator 

sportu i itp.” sugestia była taka, by zamiast zapisu „itp.” wskazany był „odpowiedzialny za 

grupę” 

 

Ta poprawka również została odnotowana przez p. Smełsz.  

 

Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję i przystąpiono do zaopiniowania projektu 

przedmiotowej uchwały z uwzględnieniem wniesionych zmian. 

 

Na sali 6 radnych 

 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

 

Na tym spotkanie zakończono. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

                                                                                             Oświaty, Kultury i Sportu 

 

                                                                                                     /-/   Beata Lida  


